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測試報告

Test Report

送樣廠商(Sample Submitted By)

樣品名稱(Sample Name)

號碼(No.): ETR24203842 日期(Date): 01-Mar-2024

岡韋印刷企業股份有限公司 (KANG WEI COLOR-PRINTING CO., LTD.)

收件日(Sample Receiving Date)

以下測試樣品係由申請廠商所提供及確認 (The following sample(s) was/were submitted and identified by the

applicant as)：

岡韋印刷企業股份有限公司 (KANG WEI COLOR-PRINTING CO., LTD.)

PE FILM (PE塑膠膜)

PIN CODE: 2089FE1B

總　　結(Summary)

22-Feb-2024

22-Feb-2024 to 01-Mar-2024

依據客戶指定，參考REACH之Regulation (EC) No 1907/2006的公告進行以下測試 (As

specified by client, the sample(s) was/were tested with reference to Regulation (EC)

No 1907/2006 concerning the REACH.)

240項高關注物質候選清單，於2024年01月23日公告 (240 Substances of Very High

Concern (SVHC). Candidate list is published on January 23, 2024)

測試結果(Test Results) 請參閱下一頁 (Please refer to following pages).

根據歐洲法院對於REACH規範下成品定義的裁決以及指定範圍和分析技術，送測樣品中

所選擇的零部件成品的高關注物質(SVHC) 測試結果濃度均 ≤ 0.1%(w/w) (According to

the ruling of the Court of Justice of the European Union on the definition of an

article under REACH, and the specified scope as well as analytical technique, the

test results of the selected component article are ≤ 0.1% (w/w) in the submitted

sample(s).)

測試期間(Testing Period)

測試需求(Test Requested)

台中市西屯區工業區八路14號 (NO. 14, 8TH RD, INDUSTRIAL PARK, TAICHUNG TAIWAN)
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測試報告

Test Report
號碼(No.): ETR24203842 日期(Date): 01-Mar-2024

岡韋印刷企業股份有限公司 (KANG WEI COLOR-PRINTING CO., LTD.)

台中市西屯區工業區八路14號 (NO. 14, 8TH RD, INDUSTRIAL PARK, TAICHUNG TAIWAN)

No.1 :

測試結果 (Test Results) 單位 (Unit): %

No.1

- n.d. 0.1

1.

2.

3.

Article 33 of Regulation (EC) No 1907/2006 requires supplier of an article containing a substance meeting the criteria

in Article 57 and identified in accordance with Article 59(1) in a concentration above 0.1% weight by weight (w/w) shall

provide the recipient of the article with sufficient information, available to the supplier, to allow safe use of the article

including, as a minimum, the name of that substance.

高關注物質(SVHC)候選清單 Candidate List of SVHC (2024/01/23)

Remark：

Regulation (EC) No 1907/2006中第 33 條要求成品供應商，其成品所含物質符合第57條款的標準並依照第59(1)條款確定其濃

度大於0.1wt%，應提供成品接受者充份可取得資訊，以確保成品的安全使用(至少包括物質的名稱)。

(a) 成品中所含物質每年超過1公噸。

(b) 依重量百分比計算，物質濃度超過0.1%。

In accordance with Regulation (EC) No 1907/2006, any producer or importer of articles shall notify ECHA, in

accordance with paragraph 2 of Article 7, if a substance meets the criteria in Article 57 and is identified in accordance

with Article 59(1) of the Regulation,

if (a) the substance is present in those articles in quantities totaling over one tonne per producer or importer per year;

and (b) the substance is present in those articles above a concentration of 0.1% weight by weight (w/w).

測試方法(Test Method)

RL 限值

(Limit)

所有高關注物質(SVHC)候選清單測試 (All tested SVHC in candidate list)

高關注物質(SVHC)候選清單 Candidate List of SVHC (2024/01/23)

透明塑膠膜 (TRANSPARENT PLASTIC FILM)

根據Regulation (EC) No 1907/2006 中第7條款第2項之規定，如果物質合乎第57條款之標準以及可依據第59(1)條之規定鑑別

，且同時符合下列兩項狀況，任何成品之製造人和進口人應向歐洲化學總署(ECHA)通報：

參考RSTS-EE-SVHC-007，以感應耦合電漿發射光譜儀、紫外光-可見光分光光度計、氣相層析儀/質譜儀、液相層

析儀/質譜儀、氣相層析儀/火焰光度偵測器、液相層析儀/二極體陣列偵測器、液相層析串聯質譜儀分析。(With

reference to RSTS-EE-SVHC-007, analysis was performed by ICP-OES, UV-VIS, GC/MS, LC/MS, GC/FPD,

LC/DAD, LC/MS/MS.)

濃度

(Concentration)

物質名稱

(Substance Name)

測試部位敘述 (Test Part Description)
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